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BJÖRKLINGE VÄGFÖRENING  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum  
110215 
 

Art:    Ordinarie styrelse inkl suppleanter. 
  

Plats:    Föreningslokalen vid Ramsjö backe,  
   Björklinge. 
 
Tid:    18.30 – 20.00 
 
Närvarande:    Anders Björkman    Ordinarie     

  Peter Bäckström 
      Göran Jakobsson  
    Bo Eriksson 
            

  Roger Larsson  Suppleant 
  Åke Westling    
     
          

     
§  1.  Öppnande,   Sammanträdet öppnades och alla hälsades 

dagordning.  välkomna. Föreslagen dagordning presenterades  
 och godkändes. 

 
§  2.  Val av ord-  Anders Björkman valdes till ordförande för detta     
         förande.  sammanträde. 
 
§  3.  Val av juster-  Peter Bäckström valdes att vara justeringsman för      
         ingsman.  detta sammanträde. 

   
§  4.  Rapport från Anders Björkman rapporterade över vad som 
         sekreteraren.      hänt och gjorts. Information har sänts ut 

fortlöpande via email.   
  
§  5.   Ekonomisk Ekonomin är fortsatt god och  ekonomiska rapporter 
          rapport: från LRF Konsult AB har fortlöpa nde sänts ut via  

email.  Sist avstämning gjordes ang utdebiteringen 2010 
restade fyra stycken och påminnelser har ånyo sänts 
ut. En kan nog sägas vara ”svår”. 
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  Om möjligt skall medel för den uteblivna 
asfalteringen 
2010 fonderas och användas detta år. 

 
 
 
 

§  5.  Forts. Vinterväghållningen har från säsongens början 
tom årsskiftet 2010/11 kostat ca 350tkr exkl och 
fakturorna vidarebefordrats direkt till Gatu- 
och trafikkontoret. 

 
 

§  6.  Vinterväg- Allmän diskussion ang den vinterväghållning 
          hållning. som hittills varit. Olika synpunkter ”ventilerades”. 
  Ett fåtal klagomål har inringts, och några kommit via mail. 
  Sedvanliga problem med omfattande utskottning av snö på 
  gatan, långtidsparkerade fordon osv... 
  Ett ”problem” har uppstått iom att några nya chaufförer, 
  som ej kommer från Björklinge, kört och blivit fel i 
  prioriteringar och en och annan miss. Detta skall 
  avhjälpas med att kartor tas fram med alla gator, vägar  
  som skall köras och dessa märks i prioriteringsordning. 
  Dessutom att vi har möte innan säsongens början där olika 
  frågor kan dryftas i lugn och ro. Har gjorts förr  om åren. 
 
 §  7.  Sandupptag- Kjell Gustavsson/Andra Hjälpen AB har ej lämnat in 
          ning 2011. anbud än men ”är på gång”. Frågan ställdes om det gick 
  att få honom att binda sig vid exempelvis tre år då  
  det skulle vara till sin fördel för bägge parter. 
   
§  8.  Övriga frågor:  Ompekning av domänen www.bvf.nu gjordes för att 
  säkerställa fler funktioner. 
 
§  9.  Nästa möte.       Beslutades att nästa möte skall äga rum 110412. 
  kl 18.30 i samma lokal om möjligt. 
                                              
§ 10.  Avslutande. Sammanträdet avslutades och ordföranden tackade för  
  visat intresse.    
 
 
Vid protokollet: 
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Anders Björkman                              Justeras: 
Ordf./Sekr. 
         

     Peter Bäckström   


